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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor hozza a Kormány használható állapotba Decs 
Nagyközség gazdasági "elkerülő" útját? II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

A „Mikor hozza a Kormány használható állapotba Decs Nagyközség gazdasági "elkerülő" útját?”
címen benyújtott írásbeli kérdésemre adott válaszát köszönettel megkaptam, azonban attól tartok,
hogy Miniszter Úr talán a legfontosabb problémára elmulasztotta a választ megadni: nevezetesen,
hogy a Kormány mikor segít abban, hogy a decsiek útja használhatóvá váljon.

Ahogy  a  kérdésemben  is  kifejtettem,  a  kivitelező  vállalkozó  álláspontja  szerint  az  út  -  a
figyelmeztetése ellenére - a megrendelő önkormányzat utasításai szerint készült el. Abban Önnek
kétségkívül  igaza  van,  hogy  az  önkormányzatnak  van  lehetősége  a  szavatossági  jogainak
gyakorlására,  azonban ez a  körülményekre tekintettel  egy rendkívül  elhúzódó és  bonyolult  jogi
eljárást  eredményezhet.  Az út állaga pedig csak tovább romlik,  a helyreállítás gyors lehetősége
pedig biztosan lehetetlenné válik.

Éppen ezért Decs Nagyközség számára az jelentené az igazi segítséget, ha a Kormány költségvetési
forrásból gondoskodna az út rendbetételéről, majd ezután a vitás helyzetet az önkormányzat helyébe
lépve rendezné a kivitelezővel.

A felvetett lehetőséggel kapcsolatban kérdezem tehát:

Hajlandó-e a Kormány használható állapotba hozni Decs Nagyközség „elkerülő” útját? Ha
igen, mikor lesz használható az út? Ha nem, mi a tétlenség oka?

Tisztelettel várom válaszát.


